

Date: 27 May 2021

التاريخ: 27 مايو 2021

To: Kuwait Bourse

السادة/ بورصة الكويت المحترمين

Subject: Postponement of the Ordinary General Assembly Meeting - The AAN Digital Services Holding Co.

الموضوع: تأجيل موعد اجتماع الجمعية العامة العادية لشركة آن ديجيتال سيرفيسس القابضة

With reference to the above subject, and due to the lack of a quorum for the validity of holding the ordinary general assembly meeting of AAN Digital Services Holding Co., as the attendance rate was 4.33%.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، ونظراً لعدم اكتمال النصاب القانوني لصحة انعقاد اجتماع الجمعية العامة العادية لشركة آن ديجيتال سيرفيسس القابضة، حيث بلغت نسبة الحضور 4.33%.

Accordingly, the meeting has been postponing, to be hold on Thursday June 24, 2021 at eight thirty in morning, in Hawalli Governorate - Ministries Area - Public Services Building - Third Floor.

لذا فقد تقرر تأجيل عقد الاجتماع ليعقد في تمام الساعة الثامنة والنصف من صباح يوم الخميس الموافق 24 يونيو 2021، في محافظة حولي - منطقة الوزارات - مبني الخدمات العامة - الدور الثالث.

Best Regards.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير.

أمير عبدالوهاب
أمين سر مجلس الإدارة



AAN
Digital Services